
PROTOKÓŁ NR XIV/2019
RADY GMINY JEŻOWE

z dnia 26 czerwca 2019 r.

z sesji

Na podstawie §27 statutu gminy Jeżowe ( DZ.U z 2018,  poz. 4629 ) sporządza się protokół stanowiący 
urzędowy zapis przebiegu obrad sesji.

1. Otwarcie sesji. Obrady sesji otworzył Przewodniczący Rady gminy Pan Marian Koc.

2. Sprawdzenie obecności i stwierdzenie prawomocności obrad. W obradach uczestniczyli Wójt Gminy 
Marek Stępak, Zastępca Wójta Gminy- Michał Wasyliszyn, Sekretarz gminy  Stanisław Szot, Skarbnik gminy 
Wiesław Łach, radca Prawny Tomasz Kida, Dyrektor GCK Zbigniew Bednarz, Dyrektor ZGK Marek 
Kamiński, Radni i sołtysi gminy Jeżowe.  W obradach uczestniczyło 14 radnych. Obrady są prawomocne ( zał 
nr 1)

3. Przedstawienie i zatwierdzenie porządku obrad sesji.

- Porządek sesji przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Pan Marian Koc

- Wójt Gminy wniósł o wniesienie do porządku obrad w pkt 19 projektu uchwały uchylającej uchwałę nr 
XIII/82/19 Rady Gminy Jeżowe z dnia 12 czerwca 2019r w sprawie  ustalenia planu sieci publicznych szkół 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Jeżowe  oraz określenia granic publicznych szkół 
podstawowych. Radni jednogłośnie( 14 radnych) przyjęli wniosek Wójta Gminy o wprowadzenie tego 
punktu do porządku obrad. Przystąpiono do głosowania całego prządku obrad. W głosowaniu udział wzięło 
14 radnych. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.( zał nr 2)

4. Przyjęcie protokołu z obrad ostatniej sesji.

- Protokół został ogłoszony na bip jeżowe oraz wyłożony w biurze obsługi rady gminy. Nie zgłoszono uwag 
do protokołu. Protokół został przyjęty.

5. Informacja o pracy wójta za okres miedzy sesjami.

- Informację przedstawił Wójt Gminy Pan Marek Stępak i stanowi ona załącznik do protokołu ( zał nr 3)

6. Informacja o pracach Komisji Rady Gminy za okres między sesjami.

- W okresie miedzy sesjami obradowała Komisja Budżetu Finansów, Rozwoju gospodarczego i Promocji 
gminy w dniu 26.06.2019r. Tematem posiedzenia byłowydanie  opinii do projektu uchwały w sprawie 
dokonania zmian w budżecie gminy na 2019 ( 2 głosy za i 3 wstrzymujące się) oraz w sprawie udzielenia 
pomocy szpitalowi w Nisku. Komisja jednogłośnie wypowiedziała się za udzieleniem pomocy szpitalowi.

7. Przedstawienie  raportu o stanie gminy.

- Wójt Gminy Marek Stępak przedstawił przygotowany przez pracowników urzędu gminy pod nadzorem 
Sekretarza Gminy raport o stanie gminy za 2018r. Wójt Gminy przedstawił poszczególne elementy raportu. 
Raport został opublikowany na stronie gminy. Raport ma na celu przedstawienie działań organu 
wykonawczego w roku poprzedzającym. Wójt podziękował wszystkim za prace nad raportem o stanie 
gminy.

8. Debata nad raportem o stanie gminy.

a) głosy radnych

- Przewodniczący Rady Gminy Marian Koc. raport został opublikowany i jest bardzo obszerny. 
Podziękował twórcom raportu. Raport stanowi bogaty materiał informacyjny dla wszystkich, którzy chcą 
się z nim zapoznać. Raport przedstawia mocne strony gminy oraz te trochę słabsze tj brak kanalizacji na 
Krzywdach oraz brak specjalistów z zakresu służby zdrowia w Ośrodku Zdrowia w Jeżowem.

b) głosy mieszkańców

- Mieszkańcy zostali poinformowani o możliwości uczestniczenia w debacie nad raportem o stanie gminy 
oraz warunkach jakie należny spełnić aby w niej uczestniczyć. Nikt się nie zgłosił.
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9. Podjecie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi gminy Jeżowe wotum zaufania ( XIV/91/190 
Przedstawiono projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem i przystąpiono do głosowania. W głosowaniu wzięło 
udział 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie ( zał nr 4)

- Wójt Gminy podziękował za udzielone poparcie.

10. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu za 2018r.

- Skarbnik Gminy Pan Wiesław Łach przedstawił  Radzie sprawozdanie z wykonania budżetu, które zostało 
przedłożone Radzie Gminy w dniu 29.03.2019r

11. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 
2018r.

- Przewodniczący Pan Marian Koc odczytał uchwałę RIO ( nr XVI/75/19) z dnia 19 kwietnia 2019 w sprawie 
opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2018r. Opinia RIO 
pozytywna.

12. Odczytanie protokołów i opinii Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Jeżowe.

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Józef Szewc odczytał protokoły z posiedzeń Komisji z dnia 
15.04.2019, 10.05.2019, 23.05.2019,  30.05.2019 na których dokonano weryfikacji wykonania budżetu przez 
jednostki podległe oraz w poszczególnych działach a także przedstawił opinię Komisji Rewizyjnej 
o wykonaniu budżetu gminy jeżowe za 2018r.

13. Złożenie przez Komisję Rewizyjną wniosku w sprawie udzielenia absolutorium wójtowi gminy za 
2018r.

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Józef Szewc odczytał uchwałę Komisji z dnia 30 maja 2019r 
w sprawie wniosku o udzielenie Wójtowi Gminy Jeżowe  absolutorium z wykonania budżetu za 2018r.  
Uchwała został podjęta w głosowaniu przez Członków Komisji ( 5 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących 
się)

14. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym wniosku Regionalnej Izby 
Obrachunkowej o przedłożonym wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium.

- Przewodniczący Rady gminy Pan Marian Koc przedstawił uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej nr 
XVI/154/19 w sprawie opinii o przedłożonym wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Jeżowe 
o udzielenie absolutorium dla Wójta Gminy Jeżowe z tytułu wykonania budżetu za 2018- opinia pozytywna.

15. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 
z wykonania budżetu gminy za 2018r( nr XIV/92/19) Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania uchwały. 
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie.( Zał nr 5)

16. Podjecie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 
2018r ( XIV/93/19) Odczytano projekt uchwały.

- Radny Józef Głuszak- Zarówno Regionalna Izba Obrachunkowa  jak i Komisja Rewizyjna zaopiniowały 
pozytywnie wykonanie budżetu za 2018r.  Znaczy to, że finanse gminy prowadzone SA prawidłowo. 
Podziękował za to Wójtowi i Skarbnikowi gminy i zaapelował o przyjecie uchwały.

- sołtys J. Sudoł - stwierdził, że należy w tytule o udzieleniu absolutorium  uchwały wstawić imię i nazwisko 
wójta gminy.

- Radca Prawny wyjaśnił, że nie ma takiej praktyki.

- Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania uchwały. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Uchwała 
została podjęta jednogłośnie ( zał nr 6)

- Wójt gminy Pan Marek Stępak podziękował Radzie za udzielenie absolutorium oraz wszystkim 
współpracownikom  za współpracę w realizowaniu budżetu.

17. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na 2019r.( XIV/94/19) Projekt 
uchwały odczytał i objaśnił Skarbnik gminy Pan Wiesław Łach.

- Radna G. Szostecka. Czy nie można wpisać w uchwale   budowa  ścieżki w miejscowości Jata. Żeby było 
konkretnie
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- Sołtys J. Sudoł. W pierwszej uchwale był zapis"na budowę ścieżki w miejscowości Jata". Trzeba, żeby był 
konkretny zapis: na ścieżkę pieszo rowerową w Jacie.

- Skarbnik Gminy. Na początku roku podjęta była konkretna uchwała. Dzisiejsze zmiany są pochodną tej 
uchwały.

- Radny J. Głuszak- Każdy wie o jaki ciąg chodzi. Nie ma potrzeby komplikować.

- Przewodniczący Rady Gminy M. Koc- jeśli zapis taki  był w poprzedniej uchwale to należy go zostawić- 
sprawdzimy w dokumentach.

- Wójt Gminy wyjaśnił, że w tytule chodzi o konkretny ciąg pieszo rowerowy. Tylko jeden jest budowany 
gminie W następnej uchwale będziemy precyzować kilometraż i wpiszemy  nazwę miejscowości.  
Przystąpiono do głosowania uchwały. w głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za przyjęciem uchwały 
głosowało 13 radnych, 1 radnych wstrzymał się od głosu. Uchwała została podjęta( zał nr 7)

18. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa 
Podkarpackiego na realizacje zadania pn" Remont ( odnowa) drogi wojewódzkiej nr 861 Bojanów - Kopki na 
odcinku Groble ( XIV/95/19)

- Radny K. Borek. Stwierdził, że na przyszłość trzeba się skupić tylko na dofinansowaniu chodników. 
Województwo powinno nawierzchnie asfaltowe wykonywać z własnych środków.

- Radna G. Szostecka - uważa, że należy dokładać do chodników. Teraz najważniejsze są chodniki. W Jacie 
sytuacja jest tragiczna. Dzieci nie maja szans wyjść na ulicę. Od wczesnych godzin jadą tiry.  Są sprawy 
ważniejsze niż kawałek drogi w lesie.

- Przystąpiono do głosowania uchwały. Za przyjęciem uchwały głosowało 9 radnych, przeciw 2, wstrzymało 
się 3 radnych. Uchwała została podjęta ( zał nr 8)

19. Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę  nr XIII/82/19 Rady Gminy Jeżowe z dnia 12 czerwca 
2019 w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych ( XIV/96/19) Wobec braku pytań 
przystąpiono do głosowania uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie ( zał nr 9)

20. Wolne wnioski i zapytania.

- Radna B. Fusiek. Zapytała o komary. Ciągle są skargi od mieszkańców w tej sprawie. Zapytała również 
dlaczego Wójt zabiera traktorek z Grobel.

- sołtys J. Sudoł. Zapytał o sytuację chodnika w Jacie. Zapytał o szacowanie strat powodziowych, czy będzie 
komisja. Powódź pokazała gdzie SA sprawy newralgiczne. wymienił budynki na Jacie, które były 
podtapiane. Zwrócił się do komisji rolnictwa aby przyjechał z komisją na Jatę.

- Radny A. Kołodziej- Należy podjąć działania w sprawie czyszczenia rzeki Rudnia aby udrożnić przepływ 
wody w rzece. Konieczne wydaje się coroczne koszenie rzeki.

- Radny Krzysztof Borek- zwrócił się o udostępnienie drogi dodatkowej do Zakładu gospodarki Komunalnej.

- Sołtys J. Sudoł podziękował za załatwienie sprawy oznakowania hydrantów.

- Wójt Gminy M. Stępak Problem komarów-przeprowadziliśmy odkomarzanie. Różne są oceny tej pracy. 
Przeprowadziliśmy odkomarzanie przy drogach. jakiś skutek był. W gminie jest masa nieużytków gdzie 
zalegała woda co powodowało doskonałe warunki do rozmnażania się komarów. Odkomarzanie z powietrza 
nie jest dozwolone. wystąpiliśmy do Wojewódzkiego Sztabu Zarządzania Kryzysowego o środki na 
odkomarzanie. Jesteśmy na liście. Dostaniemy pieniądze na dodatkowe odkomarzanie. Jeżeli chodzi 
o wyciągnicze zakupiony z pieniędzy budżetowych. rokrocznie przekazywaliśmy pieniądze na remont 
ciągnika. Jest on w Zakładzie Gospodarki Komunalnej do używania. Ten ciągnik jest wyremontowany 
i dalej funkcjonuje. Chodnik- co sesja te pytania są. Dokumentacja została złożona. Na ten odcinek jest 
decyzja. Komisja ds szacowania strat powodziowych pracuje. Wnioski zostały przyjęte. Sprawa przepustu 
przy drodze wojewódzkiej zostanie zgłoszona do zarządcy drogi. Zwrócił się do Komisji Rolnictwa aby 
rozpatrzyła sprawę. Sprawa rzeki- występowaliśmy do Wód Polskich o koszenie rzeki. Otrzymaliśmy 
odpowiedź, że takie koszenia odbywają się co trzy lata. Wójt zaprosił wszystkich na spotkanie w dniu 10.07. 
do urzędu gminy w sprawie wypracowania wspólnej polityki powodziowej.  Spotkanie organizowane przez 
Starostę Niżańskiego. Droga do stacji uzdatniania wody zostanie utwardzona i poprawiona do korzystania 
przez mieszkańców. zaprosił Radnych na zawody sportowo- pożarnicze w Kamieniu.

- Sołtys J. Sudoł zaprosił do Jaty na piknik rodzinny.
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21. Zamknięcie sesji.  Wobec wyczerpania porządku obrad Pan Marian Koc- Przewodniczący Rady Gminy 
zamknął XIV sesję Rady Gminy Jeżowe.

- Protokołowała: Renata Krawiec

 

Przewodniczący Rady Gminy

Marian Koc
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Na sesji “26.06.2019r” stawiło się 14 radnych, natomiast 1 radnych 
było nieobecnych.  
 
Ustalono kworum. Rada jest władna do podejmowania decyzji. 
 
Lista obecności była następująca: 
 
Obecni radni: 
1.Mirosław Bajek  
2.Bogdan Bednarz  
3.Krzysztof Borek  
4.Barbara Fusiek  
5.Józef Głuszak  
6.Edward Koc  
7.Marian Koc  
8.Andrzej Kołodziej  
9.Roman Łyko  
10.Henryk Olko  
11.Jacek Puzio  
12.Józef Szewc  
13.Grażyna Szostecka  
14.Bogdan Świątek    
 
 
Nieobecni radni: 
1.Eugeniusz Ciak  
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Przeprowadzono głosowanie w sprawie “Przedstawienie i 
zatwierdzenie porządku obrad sesji”. Wniosek został przyjęty 
następującą proporcją głosów: jestem za 14, jestem przeciw 0, 
wstrzymuję się 0. 
 
Głosowanie zostało przeprowadzone w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 26.06.2019 10:13:05 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Barbara Fusiek        
5. Józef Głuszak        
6. Edward Koc        
7. Marian Koc        
8. Andrzej Kołodziej        
9. Roman Łyko        

10. Henryk Olko        
11. Jacek Puzio        
12. Józef Szewc        
13. Grażyna Szostecka        
14. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Uchwała  numer XIV/91/19 “Uchwała w sprawie udzielenia Wójtowi 
Gminy Jeżowe wotum zaufania” została podjęta następującą proporcją 
głosów: jestem za 14, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu rady. 
Data i godzina głosowania: 26.06.2019 10:30:35 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Barbara Fusiek        
5. Józef Głuszak        
6. Edward Koc        
7. Marian Koc        
8. Andrzej Kołodziej        
9. Roman Łyko        

10. Henryk Olko        
11. Jacek Puzio        
12. Józef Szewc        
13. Grażyna Szostecka        
14. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Uchwała  numer XIV/92/19 “Uchwała w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 
budżetuGminy Jeżowe za 2018r” została podjęta następującą 
proporcją głosów: jestem za 14, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 26.06.2019 11:37:56 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Barbara Fusiek        
5. Józef Głuszak        
6. Edward Koc        
7. Marian Koc        
8. Andrzej Kołodziej        
9. Roman Łyko        

10. Henryk Olko        
11. Jacek Puzio        
12. Józef Szewc        
13. Grażyna Szostecka        
14. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Uchwała  numer XIV/93/19 “Uchwała w sprawie udzielenia 
absolutorium wójtowi Gminy Jeżowe za 2018r” została podjęta 
następującą proporcją głosów: jestem za 14, jestem przeciw 0, 
wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu rady. 
Data i godzina głosowania: 26.06.2019 11:43:33 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Barbara Fusiek        
5. Józef Głuszak        
6. Edward Koc        
7. Marian Koc        
8. Andrzej Kołodziej        
9. Roman Łyko        

10. Henryk Olko        
11. Jacek Puzio        
12. Józef Szewc        
13. Grażyna Szostecka        
14. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Uchwała  numer XIV/94/19 “Uchwała w sprawie dokonania zmian w 
budżecie gminy na 2019r” została podjęta następującą proporcją 
głosów: jestem za 13, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 1. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 26.06.2019 12:39:41 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Barbara Fusiek        
5. Józef Głuszak        
6. Edward Koc        
7. Marian Koc        
8. Roman Łyko        
9. Henryk Olko        

10. Jacek Puzio        
11. Józef Szewc        
12. Grażyna Szostecka        
13. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
1. Andrzej Kołodziej      BRAK 
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Uchwała  numer XIV/95/19 “Uchwała w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Samorządowi Województwa Podkarpackiego na realizację 
zadania pn" Remont   ( odnowa) drogi wojewódzkiej nr 861 Bojanów-
Kopki  na odcinku Groble -Kopki ” została podjęta następującą 
proporcją głosów: jestem za 9, jestem przeciw 2, wstrzymuję się 3. 
 
Została przeprowadzona reasumpcja głosowania Uchwała została podjęta w trybie 
jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 26.06.2019 12:44:54 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek    1. Andrzej Kołodziej  
2. Bogdan Bednarz    2. Grażyna Szostecka  
3. Krzysztof Borek        
4. Marian Koc        
5. Roman Łyko        
6. Henryk Olko        
7. Jacek Puzio        
8. Józef Szewc        
9. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
1. Barbara Fusiek      BRAK 
2. Józef Głuszak        
3. Edward Koc        
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Uchwała  numer XIV/96/19 “Uchylająca uchwałę nr XIII/82/19 Rady 
gminy Jeżowe z dnia 12 czerwca 2019r w sprawie ustalenia planu sieci 
publicznych szkół  podstawowych prowadzonych przez gminę Jeżowe 
oraz określenai granic obwodów publicznych szkół podstawowych” 
została podjęta następującą proporcją głosów: jestem za 14, jestem 
przeciw 0, wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 26.06.2019 12:47:15 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Barbara Fusiek        
5. Józef Głuszak        
6. Edward Koc        
7. Marian Koc        
8. Andrzej Kołodziej        
9. Roman Łyko        

10. Henryk Olko        
11. Jacek Puzio        
12. Józef Szewc        
13. Grażyna Szostecka        
14. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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